

陽光世代

Sun Generations

NO.11

[Http://www.grandsun.com.tw/](http://www.grandsun.com.tw/)



2009 INTERNATIONAL OUTSTANDING S.D. CONVENTION

巨擘傑出董事級國際研討會·英國
GRAND SUN INTERNATIONAL OUTSTANDING S.D. CONVENTION · ENGLAND

The Miracle of the Century 世紀奇蹟

Grand Sun's SG-2000 has already become synonymous with the term SPA in the world; I feel honorable that it has originated from Taiwan. Nowadays, households around the world which own the SG-2000 equipment are all healthy and happy families. Increasingly, running Grand Sun business has turned into a glorious mission. This business, combining health and wealth, has greatly improved the economy of lots of households and their health. In this limited lifetime, it is neither easy to choose a right business or career nor a marriage; 50% depends on chance and 50% wisdom. In my life, I have witnessed two people running this business the best-our president Jack Chen and his wife Madam Chen Gui-Yu, who devote themselves to SG-2000 and always are honest and persistent in their business. They have overcome numerous challenges and made this business an abundant harvest from scratch. I feel very honoured that I could develop myself with Grand Sun; looking back at the past 8 years now, I am very touched because I have witnessed so many miracles happening with just the use of Home SPA, twice per day. Staying healthy is a true happiness.

The truth is that Home SPA is the best formula for modern day's health concerns. Diseases nowadays are mainly caused by all kinds of pressure (economy, work, family, relationship, children's education, irregular lifestyle). Doctors are now trying to find the cures to all these. We are blessed that SG-2000 Home SPA was born; objectively speaking, SG-2000 deserves to be called the savior of our health in the 21st century because many cases have shown that the SG-2000 could keep the whole family healthy. I want to share my experiences in running Grand Sun business with all of you. If you want to know what would be the right business to get involved in which can significantly improve the financial and physical health of your family, and even rewrite your family history, it

would be the Grand Sun business; and there will never be another within the next 30 years. It is estimated that the years before 2040 will be the prime time of Home SPA; I believe that it will not be too late if we believe that SPA is basic equipment such as a washing machine, the refrigerator and the TV.

A globally usable product would have the following features: (1) it fits in with future trend; (2) its market is huge; (3) its risk is at its lowest; (4) its profit distribution is fair and reasonable; (5) it has an integration in its production and selling and has a complete after-sales service support; (6) it has a global platform. With the above conditions, we will know how to earn money at this opportune time. It is very fortunate that one can meet the company that can impact history. Home SPA makes us rich and healthy and changes the culture and history of bathing. I believe that after 21th century people will remember our contribution because we are the ones that create history; how glorious we are! Dear friends, a fine fowl perches only on a fine tree; we, as human, should select the right business at the right time. It will be the greatest guarantee of success. Our lives could only be enjoyed and not experimented. I wish that families having SG-2000 can stay healthy, hold on to happiness, and use it diligently; moreover, I wish that you can have the mission to share with others this health concept and see sharing about SPA as your lifelong delight. If you never get tired of it, wealth and health will belong to you. Some day, when our youth, looks, fame, wealth and health are away from us, how will we look at ourselves? We must still retain the right to control and determine our lives and not be dependent on others. Our lives should always be a blessing to those around us and never a burden. This is our true responsibility and duty. I hereby sincerely wish peace for your family. ☺

ESD Lin Yu-De

林育德 執董

巨晴SG-2000已是全世界SPA的代名詞，台灣有幸是SG-2000 HOME SPA的故鄉，現在的全球家庭裡只要有SG-2000的設備都是健康、幸福的家庭。也漸漸形成有從事巨晴SPA事業的人士是一種榮耀的使命，這種健康、財富兼得的事業，已讓無數家庭改變了家況，也改善了健康，一個人在一生有限的生命裡，要選對行業、要選對婚姻，真的不容易。一半靠際遇，一半靠智慧，生平以來看到經營最好的一幅寫照，就是巨晴公司陳智光董事長與夫人陳桂玉女士，兩人用生命與青春奉獻給SG-2000，用誠信、敬業、堅持的精神，從0到100，從無數艱困的挑戰到與巨晴成長夥伴共嚐甜美果實的進步，再再都是SPA歷史的經營者。本人有幸與巨晴共同成長，回顧8年多的歲月，親眼目睹這深刻的成長過程，感動特別多，其實幸福真正的面目就是健康與您同在時。

單純的一天二次SPA泡澡對現代人是最大的健康良方，因現代人最大的問題就是壓力（經濟、工作、家庭、感情、孩子教育、生活不規律等等..的問題），有數不清的壓力，日積月累所帶來的文明病，這其實連醫生本身都在思考，該怎麼醫，藥在那裡？實在令人憂心難解，幸老天有好生之德，有了巨晴SG-2000 HOME SPA的誕生，憑心而論SG-2000不愧是21世紀人類健康的救世主，事實證明SG-2000可讓全家成員獲得保住健康的願望，只要擁有它，就有滿滿的幸福，我在此更要以親身經營巨晴事業的心得分享給所有朋友，想讓家庭有健康的身心 and 經濟，甚至進一步改寫家族歷史的朋友，未來30年獨步全球的大事業就是巨晴事業，預估2040年之前是HOME SPA的黃金期，相信不用等到看到都是大富有的人，如果等到看到才相信SPA是家庭必備品，像：洗衣機、電冰箱、電視機，那時才看懂商機都為時已晚。

如果一個未來全球通用的產品，必定要符合幾項不變法則，其(一)是符合未來時代的潮流和趨勢(二)市場要大(三)風險最低的產業(四)利潤要有合理設定(五)要掌有產銷合一的條件讓消費者得到完善的售後服務(六)全球平台架構，綜合以上幾項優勢條件，什麼時機賺什麼錢是富有的共同語言。一個人能在一個時代裡，際遇一次改寫歷史的紀錄是不可多得的事。我們共享健康、富有的SPA，而改寫人類有史以來泡澡的文化與歷史，相信21世紀以後的人們都會在往後歷史裡，讚揚我們的偉大，因為我們是創造歷史的人，我們多光榮呀！親愛的好朋友們所謂良禽擇木而棲，選擇對的時機，做對的事，是成功最大的保障。生命、青春只能享用不能做實驗，一切的存在都不存在時才知道存在的重要與價值。祈望擁有SG-2000 HOME SPA的家庭要緊緊抱住健康、捉住幸福、用心使用，更要有分享健康的使命感，把分享SPA當成您一輩子的樂趣，只要樂此不疲，您就是富有又健康的人。如果等到有一天，青春、容貌、名利、健康遠離我們時，我們又如何看待自己，及時找回人生的發球權是可以自己掌握的事，別人永遠幫不上忙，唯有自己才能解決自己的問題，人生活著要永遠成為別人的祝福，千萬不要成為他人的負擔，這是責任、也是本份，衷心祝福闔家平安。



SG-2000

Yang Shu Ru/Taiwan

I thank God that He always give the best to me, and I also give thanks to our president for his invention of such an excellent product so that I can benefit and be what I am today. As a child, I had a bad health and weak metabolic rate. My blood pressure was low (below average). During my pregnancy and postpartum care period, I did not have sufficient nutrition so later I began to suffer frequent headaches.

On Jun. 8, 2002, my left bladebone was broken due to an accident. Doctors in hospitals in Hsinin area (where I lived) dared not to perform an operation on me because my blood pressure kept on decreasing. Later on, introduced by a neighbor, as a Buddhist, I went to a temple in Liugia with the belief that miracles will happen if gods and Buddha would help me.

As expected, my left hand could slowly lift up; but after a period, my skin with dressing on started to get allergic and the condition did not improve. My left hand could only be lifted up as high as my shoulder, and it would be very painful if lifted higher. The doctor could only give me painkillers; after a while, the dosage increased and I started to gain weight. In Sep. 2004, my weight was already 80 kg and I had an irregular menstrual cycles. Then, I often had heart palpitation and pain in my breast. After examination, I knew that my womb was inflamed and I had

Hydronephrosis, and the doctor said that I may have to do dialysis. And I would have to go through dialysis throughout my life.

God have mercy. During this time of the most difficult physical condition, my "benefactor" appeared and told me that SPA would be a help for me. At first, I thought "Our family does not have the habit of taking a bath, and I just paid for my children's tuition fees, I don't have the budget to buy it." However, her words touched me, she said "Your children are still young, and if you do not take care of your body, what are you going to do?" That is right. I always tells my husband that "I am not afraid of death, but I am afraid that I cannot take good care of my children and watch grow." God give me four good and thoughtful children- and they are my concern. For this reason, I started to use the SG-2000. At the beginning, I had a reverse reaction my left hand could not be lifted up, but I faced it the condition with a heart of gratitude and chose not to use any painkillers. After taking the SPA for 3 months, I lost 10 kg and my migraine condition improved. My new found health must be attributed to SG-2000 and I would like to thank Grand Sun for giving me a whole new life! ☺



Product Testimony

產品親體驗

楊淑如／台灣



感謝上天總是把最好的賜予淑如。感謝陳智光董事長研發出那麼優質的產品，讓淑如受惠，才能有今日的淑如。從小淑如身體就不是很好，基礎代謝率也不好，血壓偏低，懷孕期間營養攝取不足，坐月子時又感冒，身體沒辦法好好調養，產後常常頭痛。2002年6月8日，因一場意外讓淑如左肩胛骨斷裂。新營的省立醫院、營新醫院以及朴子長庚醫院都不敢馬上為淑如開刀，只因淑如的血壓一直降低。後經鄰居介紹至六甲鄉一家神明壇，因淑如本身也是修佛的人，所以深信只要神佛願意助我，一定會有奇蹟出現。

果真，淑如的左手慢慢能抬起，但經過一段時間，敷藥的皮膚開始過敏起藥疹，而且也沒有明顯的改善。手只能舉到與肩平行，若想再舉高，就會覺得非常刺痛。醫生只能開止痛藥讓淑如服用，服用一段時間，藥量開始增加，身體也開始肥胖。2004年9月，已胖到80公斤，而且經期開始亂了，有時候十天就來一次，也常心悸，半夜常覺胸悶，胸痛。經醫生進一步檢查才知子宮發炎、腎水腫，醫生說：「可能要洗腎」完了！如果洗腎就要洗一輩子了。

上天慈悲，就在淑如身體最“坎坷”的時候貴人出現了，告知 SPA 對淑如有幫助。但剛開始淑如心想：「我們家沒有泡澡的習慣，平常洗澡都用淋浴。而且9月份又剛繳了孩子的學費，也沒有購買 SPA 機的預算。」但貴人的一句話，說到淑如內心深處，她說：「妳身體不顧，孩子還小，怎麼辦？」沒錯，淑如常對先生說：「我不怕死，就怕沒辦法好好照顧孩子，看著她(他)們長大。」因為上天賜給淑如四個懂事、乖巧、貼心的孩子，孩子就是淑如的牽掛。為了這個理由，淑如就開始使用 SG-2000，剛開始也會有好轉反應，受傷的左手，竟然痛到不能舉起。但淑如都用感恩的心面對，不再靠止痛藥。洗了三個月瘦了10公斤，偏頭痛也改善了，身體也慢慢健康，淑如有今日，這一切都要感謝 SG-2000 帶給淑如健康，也要感謝巨晴公司，給了淑如一個全新的人生。

Layout / Rhine Lee 版面設計 / 李鳳瑛



SG-2000

Doris Phoon/Singapore

Aches & Pains... is it a health problem?... Is there a solution? It has been said that only 20% of the people are healthy, 75% semi healthy and 5% are on their way to meet their creator for coffee soon. I belong to the 75%. Fortunately, I have no major health problem, but suffered from aches and pains and classified as “obese” under medical term. My aches and pains started way back 20 years ago. It began with pain in my left hip joint, and then traveled down to my left heel, then pop over to my right wrist and down to my knee. Although educated in English, I am a firm believer in Chinese medicine. So I took a lot of herbal concoctions and went for acupuncture. These did relieve me of my aches and pain, and life was bearable until year 2001, I started to have pain in my lower back and the whole of my right leg down to my ankle.

At first I did not pay too much attention, believing it to be rheumatism or arthritis, which most senior citizens had to suffer anyway without hope of a cure. Nevertheless, for almost 3 years I went to three different acupuncturists hoping for relieve. This time not only was there no relieve, I was experiencing excruciating pain daily which affected my mobility. I could not walk immediately when I got up from my seat. I could not stand for more than 10 minute. I had difficulties climbing up staircases. Finally, with the insistence of my sister Julia, a nurse, I consulted a specialist in the Singapore General Hospital. The X-ray and blood tests identified me as suffering from Lumbar Spondylolysis, degeneration of my lower spine which affected my sciatic nerve. I was given physiotherapy which was of no help. After 7 months of treatment the specialist said there was nothing much that can be done. He could only prescribe some muscle relaxant

and some medicated ointment. And the physiotherapist recommended a medical girdle for support of my back.

Fortunately, in April 2004 a very good friend heard about the SG-2000 and invited me to try the bath. I was very skeptical; and thought what a bath can do when all the medical treatment I did was of no help. I gave all kinds of excuses, but she would not take "no" for an answer. With the promise that she would not harass me to buy anything, I went for the bath trial. Wow! It was a fantastic experience. It was so relaxing and therapeutic; I could not wait to own a set. I took the SG-2000 home without believing that it will be of any help for my aches and pain. To be able to de-stress after a hard day's work was worth the small investment. To my surprise, after 7 baths I suddenly noticed that I did not seem to feel the pain any more. Since then I have not used my girdle, the ointment and muscle relaxant at all, I can now run up the stairs without any problem.

With the continued home SPA daily, I enjoy many other benefits. My clothes size has reduced from 46 to 42. I can look into the mirror and muse that I have a waistline!! My triple-chin, which earned me a nickname “bulldog”, has also disappeared. I have not consulted a General Practitioner at all for the last 5 years. I went for my medical check-up recently and the specialist was very happy with my medical result, especially my weight; it is now 59 kg, down from 69 kg. Without my good friend's pestering, I probably would still be suffering and maybe immobile. I thank God for blessing me with a good "Pest". Why suffer from aches and pains? The solution is a bath with the SG-2000 daily in place of the quickie shower. ☺



Product Testimony

產品親體驗

Doris Phoon / 新加坡



身體酸痛是健康問題嗎？有沒有解決辦法？據說世界上只有20%的人是健康的，75%是半健康，5%則是快要見上帝的狀態。我是屬於75%的族群，幸運的是我沒有重大的健康問題，但是身體會酸痛，而且體重屬於「過重」。20年前我的身體就開始酸痛。剛開始是髖關節痛，之後變成左腳後跟、右腰、膝蓋痛。雖然我受英式教育，不過我非常相信中醫，便服用許多草本藥方與進行針灸，它們的確能夠舒緩酸痛，不過至2001年酸痛已經到不堪承受的地步，我的下背部、右腳至腳踝皆開始酸痛。

起初我不以為意，覺得只是風濕或關節炎罷了，老年人通常都會有這些毛病，我也不指望治癒。我做了三年的針灸希望能舒緩疼痛，但是疼痛並沒有減少反而加劇，甚至影響到行動力，我從椅子上站起來之後無法立即走路，站著不能超過10分鐘，也無法爬樓梯。後來 Julia (護士) 的堅持下，我上新加坡綜合醫院做 X 光與血液檢驗，結果顯示我患有腰骶骨椎關節黏連，造成下脊椎退化，也影響到坐骨神經，後來我接受醫院的物理治療，不過並沒有效果。經過七個月的治療，物理治療師說治療效果已到極限，他只能開一些肌肉鬆弛劑與藥膏給我，也建議我使用支撐背部的腰帶。

我很幸運，2004年4月有一位好友接觸到 SG-2000 並邀我去體驗，我心裡想：連醫院的治療都沒效果，泡澡能夠有作用嗎？心裡感到非常懷疑，所以我用了各種藉口推掉邀約，但是她沒有放棄。她答應我不強迫我買任何產品，所以我就去體驗了。哇，泡澡的體驗實在很棒，令人非常放鬆，我迫不及待買一台回家，買回去之後我還是不相信它對於酸痛有任何幫助，如果能夠舒緩我一天的工作壓力，那麼這一點小投資就值得了。出乎我意料，用了七次之後我有天突然發現我不再感到酸痛了，之後我沒有再用過腰帶、藥膏、肌肉鬆弛劑，而且可以爬樓梯了。

之後我每天使用 Home SPA，開始享受它所帶來的好處：衣服尺寸從46降到42，並且在鏡子裡看到我的腰出現了！以前，因為我的「三下巴」而有鬥牛犬的綽號，現在也消失了。近五年內，我沒有去看過一次家庭醫師。最近我去醫院做檢查，物理治療師對於結果非常滿意，特別是體重，我從69公斤降到59公斤。如果我的好友沒有一直纏著我，我可能還在酸痛而且無法行動，感謝神賜給我一個這麼棒的「煩人精」。你不必承受酸痛之苦，解決辦法就是每天使用 SG-2000。🌿

Layout / Rhine Lee 版面設計 / 李鳳瑛



更多精彩內容
請洽巨晴各分公司櫃台購買